

اعلان مناقصة رقم (١٧ / ٢٠٢٣)

م/ تجهيز مادة البريمكس

- ١- يسر (الشركة العامة لتصنيع الحبوب) ان تعلن للمرة الثانية عن مناقصة لتجهيز (١٠٠٠) الف طن من مادة البريمكس).
- ٢- تتوفر لدى (الشركة العامة لتصنيع الحبوب) التخصيصات المالية ضمن (النفقات الحاكمة) وتنوي استخدام جزء منها لتنفيذ تجهيز مادة البريمكس .
- ٣- بإمكان مقدمي العطاء الراغبين في شراء وثائق المناقصة بعد تقديم طلب تحريري الى (الشركة العامة لتصنيع الحبوب / القسم القانوني) وبعد دفع قيمة البيع للوثائق غير المستردة البالغة (١٠٠٠٠٠٠) مليون دينار بموجب صك مصدق من احد المصارف الحكومية او الاهلية المعتمدة من البنك المركزي، بإمكان مقدمي العطاء الراغبين في الحصول على المزيد من المعلومات على العنوان المذكور .
- ٤- تسلم العطاءات الى العنوان الآتي (الشركة العامة لتصنيع الحبوب / مكتب المدير العام الكائن في محافظة بغداد / ساحة عدن / مدخل مدينة الحرية) في موعد (أقصاه الساعة العاشرة صباحاً يوم ٢٢ / ١ / ٢٠٢٤ حسب توقيت مدينة بغداد) وسوف ترفض العطاءات المتأخرة وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثليهم الراغبين بالحضور في ذات الوقت والتاريخ والعنوان .

يجب ان يتضمن العطاءات مايلي :-

- ١- شهادة تأسيس الشركة مقدمة العطاء من دائرة تسجيل الشركات وان كانت الشركة مؤسسة خارج البلد تقدم اجازة تأسيس الشركة مصدقة من الملحقية التجارية العراقية في السفارة العراقية في بلد التأسيس.
- ٢- التأمينات الاولية تقدم بصك مصدق أو خطاب ضمان بمبلغ (١١٧.٠٠٠.٠٠٠) مئة وسبعة عشر مليون دينار عراقي التي تمثل نسبة ٣% من الكلفة التخمينية من أحد المصارف المعتمدة من البنك المركزي ومحرم لأمر الشركة من قبل الشركة مقدمة العطاء او احد المساهمين فيها ، على أن لاتقل نفاذيته (٣٥) يوم من تاريخ انتهاء نفاذية العطاء البالغة ١٢٠ يوم من تاريخ غلق المناقصة .
- ٣- تقديم كتاب عدم ممانعة بالاشتراك في المناقصة صادر من الهيئة العامة للضرائب لعام ٢٠٢٤ عدا الشركات الاجنبية .
- ٤- وصل شراء شروط المناقصة .
- ٥- تقديم أعمال مماثلة .
- ٦- في حالة تقديم وثائق مصورة (مستنسخة) يجب أن تكون مصدقة ومختومة طبق الأصل من جهة الاصدار أما بخصوص المستمسكات الثبوتية (البطاقة الموحدة أو هوية الاحوال المدنية ، شهادة الجنسية ، بطاقة السكن وغيرها) تتم مطابقتها مع الأصل عند الاحالة .
- ٧- ينعقد المؤتمر الخاص بالاجابة على استفسارات المشاركين بهذه المناقصة في الساعة العاشرة من صباح يوم ٢٠٢٤/١/١٥ حسب توقيت بغداد المحلي في مقر الشركة العامة لتصنيع الحبوب/ القسم القانوني / شعبة العقود .
- ٨- في حال مصادفة يوم غلق المناقصة عطلة رسمية يكون اليوم التالي موعداً لاستلام وفتح العطاءات .

ملاحظة : الكلفة التخمينية ((٣٠٠٠)) ثلاثة الاف دولار للطن الواحد

مجاهد محمد شافي العيفان

المدير العام وكالة

٢٠٢٣/١٢/٢١

<http://www.tasneehobob.mot.gov.iq>


E-mail: grain.import@mot.gov.iq

MTDR2

Announcement of Tender No. ((17 /2023))
S / supplying Premix

- 1-The **General Company for Grain Processing** is pleased to announce for the second time a tender for (supplying (1000) one thousand tons of premix material.
 - 2- The **General Company for Grain Processing** has the financial allocations within the (governing expenses) and intends to use part of it to implement the supplying of the premix material.
 - 3-Bidders who wish to buy tender documents can submit a written request to the (**General Company for Grain Processing / Legal Department**) after paying documents value of the non-refundable amount which is (1,000,000) one million dinars by certified check from governmental or private banks depended by central bank , Bidders who wish to have more information can contact the mentioned address .
 - 4- Receive the bids to the following address (**General Company for Grain Processing / Office of the General Manager located in Baghdad Governorate / Aden Square / Entrance to Al-Hurriya City**) at (maximum (10 :00) a.m. on day 22 /1 /2024 according to Baghdad local timing) . The late bids will be rejected and bids will be opened in the presence of the bidders or their representatives who wish to attend at the same time, date and address.
- Bids must include the following: -**
- 1-Certification establishment for the company which submit the bid from the Registrar Company. If the company is registered outside the country it must be approved by the Iraqi commercial attaché in the Iraqi embassy in establishment country.
 - 2- Initial insurance is presented by a certified check or performance bond in the amount of (117.000.000) one hundred and seventeen million Iraqi dinars or its equivalent in Iraqi dinars that represents a ratio of 3% of the estimated cost from one of the depended banks from the central bank and editor for the order of the General Company for Grain Processing by the company submitting the bid or one of its shareholders and its validity not less than (35) day from the bid validity which is 120 days from the date of closing tender.
 - 3- Submit a book of non- objection to participate in the tender issued from General Commission of Taxes for the year 2024 except foreign companies.
 - 4- Receipt of the tender terms.
 - 5- submitting similar works.
 - 6- In case of presenting photocopied documents, they must be certified and stamped as the original version from the issuing authority and regarding to the identification documents (the unified card, Civil Status Identity, nationality certificate, housing card, etc.) Conformity with the original upon assignment.
 - 7- A conference for replying inquiries of the bidders will be held at (10:00) a.m on day 15/ 1/2024 Baghdad local time in the headquarter of GCGP / legal department / contracts division.
 - 8- In case of that the closing day of the tender coincides with an official holiday, the next day will be the date for receipt and opening of bids.

Note: the estimated cost is ((3000 \$)) three thousand dollars per ton.


Mujahid M. Shafi Al-Efan
Act of Director General

21 / 2 / 2023
<http://www.tasneehobob.mot.gov.iq>
E-mail: grain.import@mot.gov.iq